

Assistance to municipalities, etc. -

| | |
|--|--------------|
| Assets transferred to railway companies | \$41,445,308 |
| Contribution re Queensway right-of-way | 3,471,176 |
| Grant to City of Ottawa for construction of sewers to the sewage disposal site at Green Creek to alleviate the pollution of the Ottawa River | 5,000,000 |
| Grants to the City of Ottawa for construction of sewers and water mains, in advance of need | 2,685,971 |
| Contribution re construction of Riverside Drive | 1,306,299 |
| Contribution re construction of Bytown Bridges and improvements to Sussex Drive | 966,315 |
| Improvements to Ottawa (\$307,511) and Hull (\$490,092) approaches to the Chaudière Bridge | 797,603 |
| Contribution re construction of new Bronson Avenue - Canal Bridge | 639,313 |
| Share of cost of underground wiring - downtown Ottawa | 576,272 |
| Landscaping and demolition of buildings for the Queensway | 496,693 |
| Miscellaneous assistance | 429,057 |
| Contribution towards cost of construction of overpasses at the intersections of the Western Parkway with Carling Avenue and Richmond Road | 499,548 |
| Share of cost of Lees Avenue extension | 311,602 |
| Contribution to Village of Des Chênes for loss of use of sewers and water mains, etc. | 250,000 |
| LeBreton Flats - studios, etc. | 230,415 |
| Demolition of buildings for approaches to Macdonald-Cartier Bridge | 243,035 |
| Contribution re construction of Dunbar Bridge | 190,815 |
| Grant to Hesperan for construction of a new sewage disposal plant | 160,000 |

Aide aux municipalités, etc. -

| | |
|---|--------------|
| Installations cédées aux compagnies ferroviaires | \$41,445,308 |
| Contribution pour l'emprise du Queensway | 3,471,176 |
| Subvention à la ville d'Ottawa pour la construction d'égouts allant jusqu'à l'usine d'épuration des eaux-venues à Green Creek, en vue d'enrayer la pollution des eaux de la rivière Outaouais | 5,000,000 |
| Subvention à la ville d'Ottawa pour la construction de services d'eau et d'égout commencée plus tôt que la date normale | 2,685,971 |
| Contribution à l'aménagement de la promenade Riverside | 1,306,299 |
| Contribution à la construction des ponts Bytown et travaux d'amélioration de la Promenade Sussex | 966,315 |
| Travaux d'amélioration aux approches du pont des Chaudières à Ottawa (\$307,511) et à Hull (\$490,092) | 797,603 |
| Contribution à la construction d'un nouveau pont à l'avenue Bronson | 639,313 |
| au-dessus du canal | |
| Contribution au coût de pose de fils électriques souterrains dans le centre d'affaires d'Ottawa | 576,272 |
| Architecture paysagiste et démolition de bâtiments en prévision de l'aménagement du Queensway | 496,693 |
| Assistance diverses | 429,057 |
| Contribution au coût de construction de viaducs aux croisements de la promenade de l'Ouest, et de l'avenue Carling et du chemin Richmond | 499,548 |
| Contribution au coût du prolongement de l'avenue Lees | 311,602 |
| Indemnisation au village de Des Chênes pour la suppression d'égouts et d'aqueducs | 250,000 |
| LeBreton Flats, études, etc. | 230,415 |
| Démolition de bâtiments, aux approches du pont Macdonald-Cartier | 243,035 |
| Contribution à la construction du pont Dunbar | 190,815 |
| Subvention à Hesperan pour la construction d'un nouvel égout et d'une usine d'épuration des eaux-venues | 160,000 |